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قیمت: 5000 تومان دوشنبه 15  امردادماه 1403 شماره 1612

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز به مناسبت هفته 
جهانی تغذیه با شیر مادر مصادف با یازدهم تا هفدهم 
مردادماه گفت: کودکانی که از شیر مادر تغذیه می کنند 
در بزرگسالی کمتر به بیمارهای دیابت، کلسترول بالا و 
غیره مبتلا می شوند. شیر مادر به تنهایی می تواند از 
لحظه ای که کودک به دنیا می آید تا شش ماهگی تمام 

نیاز های او را فراهم کند.
دکتر صیادی خاطرنشان کرد: اهمیت تغذیه طبیعی نوزاد 

باعث شده تا از سوی سازمان های بهداشت جهانی و 
یونیسف هفته ای جهانی به این امر مهم اختصاص 
داده شود  تا همه در ترویج  فرهنگ شیردهی و تغذیه 

انحصاری با شیر تلاش کنند.
داد: شعار  ادامه  رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان 
امسال »حمایت همه جانبه ترویج تغذیه با شیر مادر 
برای همه« است، یعنی خانواده، جامعه و همه نسبت 
به این موضوع مسئول بوده و  باید حمایت لازم از این 

موضوع رو داشته باشند.
وی ادامه داد: برای مادر چالش های محل کار، شایعترین 
علت عدم تغذیه با شیر مادر است و آگاه کردن جامعه 
از اهمیت تغذیه با شیر مادر، در حمایت از مادران تاثیر 
گذار است. فراهم کردن امکانات و فضاهای مناسب برای 
تغذیه با شیر مادر در محیط های کاری و اجتماعی حق 

مادر و کودک است.
دکتر صیادی گفت: 10 مرکز مشاوره شیردهی در استان 

البرز راه اندازی شده است و 52 مربی مشاوره شیر دهی 
در این مراکز در ایام پیش از بارداری، حین بارداری و پس 
از بارداری آموزش های لازم را به مادران  ارائه می دهند.
وی ادامه داد: در استان 8 بیمارستان دوستدار مادر و 
کودک وجود دارد که به صورت فعال برنامه تغذیه با شیر 
مادر را ترویج می کنند و از لحظه تولد مشاورین شیردهی 
در بالین مادر حضور دارند که او را در این امر مهم حمایت 

و یاری دهند.
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آیا مدیریت ریزش بورس 
 امکان  پذیر است؟

ارزش معاملات بازار سهام که همواره معیار خوبی برای 
سنجش وضعیت بازار است، هفته هاست که حال و روز 
خوشی ندارد. بزرگترین نگرانی سرمایه گذاران، ریزش قیمت 
سهام در بازار است چرا که سقوط بورس در فاصله کوتاهی 
از ریزش بورس  رخ می  دهد و مهم تر آن که رکود پس 
سهام  بازار  روز ها  این  حال  است.  مدت  طولانی  معمولا 
ریزش سنگینی را تجربه می کند و بسیاری از سهامداران 
به  اگرچه منفی شدن بورس  به دنبال علت آن هستند. 
عوامل متعددی بستگی دارد، اما به صورت کلی می توان 
اقتصاد جهانی، متغیر های اقتصاد کلان و شرایط اقتصادی 
داخل کشور، تحولات درونی صنایع و شرکت ها، تحولات 
از  درونی صنایع و شرکت ها، وقایع سیاسی، رشد بیش 
حد قیمت در بلند مدت و... را از مهم ترین عوامل ریزش 
بورس نام برد. امروز در نقطه ای قرار گرفته  ایم که رهایی از 
آن بدون هزینه نخواهد بود. مدیریت انتظارات بازار امری 
سهل و در دسترس نیست. با این حال ضروری است هرچه 
زودتر اقداماتی اتخاذ شود؛ هرچند که شاید امروز هم برای 
اتخاذ  در  تسریع  باشد.  دیر شده  اقدامات  این  اثربخشی 
تصمیمات لازم به معنای هزینه های کمتر و تأخیر در آن 
می تواند همراه با هزینه  های به مراتب بیشتری باشد. یکی 
از فوری ترین اقدامات و مؤثرترین ابزارهایی که می توان با 
آن وضعیت فعلی را تحت کنترل درآورد، فروش بدون تعلل 
دارایی  های دولت در بورس است. همچنین بعد از عرضه 
سهام  های دولتی، عرضه اولیه شرکت های متقاضی باید 
تسریع شود. به تعویق انداختن عرضه های اولیه از ترس 
اصلاح بازار صرفاً باعث تأخیر در هزینه های وضعیت فعلی 
بورس و بزرگ تر شدن ابعاد بحران خواهد بود. همچنین 
درصد شناوری بر اساس قوانین موجود می تواند به سرعت 
افزایش پیدا کند و در گام بعد با اصلاح قوانین سهامداران 
عمده موظف شوند هرچه سریع تر درصد شناوری سهام 
مربوطه را افزایش دهند و در نهایت بانک مرکزی باید با 
فعال کردن سازوکارهای موثر نظارتی، از وام دهی مستقیم 
و غیر مستقیم بانک ها برای خرید سهام جلوگیری کند. 
همچنین توصیه می شود در کنار سایر ابزارهای نظارتی، 
بانک مرکزی کنترل مقداری ترازنامه های بانکی را در دستور 
کار خود قرار دهد. سخن پایانی، سرمایه گذاران منتظرند 
ببینند دولت و کابینه اقتصادی جدید چه سیاست هایی در 
پیش دارند که متناسب با آن بتوانند اقدامات سرمایه گذاری 

خود را انجام دهند.

یاد و خاطره شهدا، 
به ویژه »شهید واهیک 

باغداساریان« که 14 
اسفند 62 به مقام 

شامخ شهادت نائل 
گشت، گرامی باد

افزایش  روند  به  اشاره  با  گزارشی  در  تایمز«  »نیویورک 
و  آمریکا  کرد،  تاکید  نتانیاهو  و  بایدن  میان  اختلافات 
اسرائیل در مورد زمان و مکان ترور شهید اسماعیل هنیه 
و رویکرد اسرائیل به مذاکرات آتش بس همسویی چندانی 

ندارند.
بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر اسرائیل، نگرانی های 
رهبر  اسماعیل هنیه،  رهبر  ترور  در مورد  آمریکا 
سیاسی حماس و صداقت اسرائیل در مورد پیشبرد 
مذاکرات آتش بس را رد کرد. وی اخیرا در مکالمه 
تلفنی با جو بایدن، رئیس جمهوری آمریکا که از 
بسیار جدی توصیف  آمریکایی  سوی یک مقام 
شد، ادعای آمریکا مبنی بر این که اسرائیل مانعی 
برای توافق آتش بس بوده و شهادت هنیه در خاک 
ایران می تواند تلاش ها برای توافقات را نابود کند، 

رد کرد.
از یک مقام ارشد دولت  نیویورک تایمز به نقل 
اسرائیل که به شرط ناشناس ماندن صحبت کرد، 
برای  تلاشی  اینکه  بر  اصرار  با  نتانیاهو  نوشت: 
ترور  کرده  تاکید  ندارد،  آتش بس  از  جلوگیری 

هنیه، مذاکره کننده اصلی در مذاکرات آتش بس، پیشرفت 
توافقات را تنها برای چند روز متوقف می کند که آن هم 

در نهایت با اعمال فشار بیشتر بر حماس، حل می شود.
این در حالی است که به گفته یک مقام آمریکایی، که 
نخواست نامش فاش شود، بایدن معتقد است که ترور 
انجام شد  هنیه در زمان  بدی صورت گرفت و در حالی 

که آمریکایی ها به نهایی شدن توافقات آتش بس امیدوار 
بودند. علاوه بر این، بایدن ابراز نگرانی کرد که انجام عملیات 
در تهران ممکن است جنگ منطقه ای گسترده تری را آغاز 

کند که او همواره از آن پرهیز داشته است.
با  بایدن  اخیر  کوتاه  به گفت  وگوی  اشاره  با  گزارش  این 
از  پس  مریلند  در  اندروز  مشترک  پایگاه  در  خبرنگاران 
استقبال از سه آمریکایی آزاد شده توسط روسیه در مبادله 

زندانیان، نوشت: رئیس جمهور آمریکا در این گفت  وگو به 
نگرانی های خود در مورد وضعیت جنگی قابل گسترش 
امروز یک مواجهه  اشاره کرد و گفت: من  در خاورمیانه 
مستقیم با نخست وزیر )اسرائیل( داشتم. او باید روی خط 

آتش بس حرکت کند.
نیویورک تایمز با اشاره به وجود اختلافات میان این دو 

متحد دیرینه در مورد اصول آتش بس نوشت: به گفته یک 
مقام اسرائیلی فشار آمریکایی ها )برای آتش بس( ممکن 
است حماس را به مسیری سوق دهد که تصور کند ایالات 

متحده به طور کامل از اسرائیل حمایت نمی کند.
البته مقامات دولت بایدن این ادعا را رد کرده  و برخی در 
مقابل، این سوال را مطرح می کنند که آیا اساسا نتانیاهو 
برای  یا صرفاً می خواهد  توافق است  واقعاً خواهان یک 
که  گروگان ها  خانواده های  فشار  از  جلوگیری 
نگران بازگشت عزیزانشان هستند، مورد تایید به 

نظر برسد.
این مقاله افزود: بایدن در ۲۵ ژوئیه )۴ مرداد( 
در طول نشست اخیرش با نخست وزیر اسرائیل، 
وی را به شدت تحت فشار قرار داد تا به توافق 
آتش بس دست یابد. با این حال حمله روز سه 
شنبه اسرائیل )۹ مرداد(، تنها پنج روز پس از این 
نشست که منجر به کشته شدن)شهادت( یکی از 
فرماندهان حزب الله لبنان و ترور هنیه در تهران 
در روز چهارشنبه)۱۰ مرداد( شد، آمریکایی ها را 
غافلگیر کرد. زمان و مکان این ترور آمریکایی ها 
را بهت زده کرد و سؤالاتی جدی را در ذهن آن  ها 
اندازه که به  نتانیاهو به همان  آیا  ایجاد کرد: 

رئیس جمهور گفته بود در مورد آتش بس جدی است؟
نیویورک تایمز در پایان نوشت: مکالمه تلفنی بعدی بین 
بایدن و نتانیاهو در روز پنجشنبه گفت  وگوی تندی بود. 
رئیس جمهور آمریکا در این مکالمه بسیار صریح بود و 
به نخست وزیر اسرائیل گفت زمان آن رسیده که توافق به 

خط پایان برسد.

»نیویورک تایمز« مدعی شد؛ 

اوج  گیری اختلافات بایدن و نتانیاهو

همزمان با تداوم ناآرامی ها در بریتانیا که جرقه آن پس از 
چاقوکشی و قتل سه دختر بچه در یکی از شهرهای انگلیس 
زده شد، دولت نسبت به مجازات شدید معترضان هشدار داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از دویچه وله، درگیری بین 
گروه های ضد مهاجرت و ضدنژادپرستی در بریتانیا همچنان 
ادامه دارد. گزارش ها حاکی است که پلیس تاکنون چندین 
نفر را در جریان این درگیری ها دستگیر کرده و دولت نیز 

نسبت به مجازات های شدید هشدار داده است.
همچنین برخی گزارش ها از زخمی شدن برخی نیروهای 
پلیس به دلیل حملات تظاهرکنندگان راست افراطی حکایت 

دارند.
معترضان در شهر لیورپول با پلیس درگیر شده و به سمت 
آن  ها صندلی، منور و آجر پرتاب کردند و در منچستر نیز 

گزارش هایی از درگیری پلیس و آشوبگران رسیده است.

در شهر هال نیز درگیری هایی بین معترضان و پلیس رخ 
داده و معترضان شیشه های هتل محل اسکان مهاجران را 

شکسته اند.
دلیل  به  نیز  ایرلند شمالی  از شهرهای  بلفاست یکی  در 
ضد  معترضان  و  اسلامی  ضد  گروه  یک  بین  درگیری 
نژادپرستی، درگیری های شدیدی رخ داده و اعتراضاتی از 

شهرهای ناتینگهام و بریستول نیز رسیده است.
معترضان در شهر لیدز نیز در حالیکه پرچم بریتانیا را با خود 
همراه داشتند، شعار »تو دیگر انگلیسی نیستی« سر می 
دادند و فریاد می زدند: »آشغال های نازی از خیابان های 

ما دور شوید«.
شهر ساندرلند نیز از دیگر صحنه های درگیری میان پلیس و 
معترضان بوده و در این درگیری ها یک ایستگاه پلیس و یک 

ماشین واژگون و به آتش کشیده شدند.
همزمان ایوت کوپر وزیر کشور بریتانیا در واکنش به این 
درگیری ها اعلام کرد: خشونت مجرمانه و اراذل و اوباش در 

خیابان های ما تحمل نمی شوند.
به نوشته این رسانه آلمانی، شورش ها در بریتانیا پس از 
انتشار اطلاعات نادرست در مورد چاقوکشی در یک مهمانی 
در شهر ساوتپورت در شمال غربی انگلیس آغاز شد. این 
حمله با چاقو روز دوشنبه ۸ مرداد در این شهر رخ داد و 
موجی از احساسات ضد اسلامی را در سراسر بریتانیا به راه 

انداخت.
در این حمله سه دختر بچه با چاقو کشته و ۱۰ نفر دیگر از 

جمله هشت کودک زخمی شدند.
دویچه وله سپس اضافه کرده است: مظنون این حمله، 
یک پسر ۱۷ ساله به نام اکسل روداکوبانا است که براساس 
راست  با  مرتبط  اجتماعی  شبکه های  دروغین  ادعاهای 
افراطی، یک پناهجو است که با قایق به بریتانیا رسیده است. 
درحالیکه پلیس تاکید کرده که روداکوبانا در بریتانیا متولد 

شده است.
این رسانه آلمانی، ناآرامی های جاری در سراسر بریتانیا را 
آزمون بزرگ دولت کی یر استارمر نخست وزیر  نخستین 
انگلیس ارزیابی کرده که کمتر از یک ماه پیش آغاز بکار 

کرده است.
دفتر نخست وزیر در همین زمینه بیانیه ای صادر کرده و 
ضمن محکومیت خشونت های جاری، آورده است: »دولت 
از پلیس حمایت می کند تا تمام اقدامات لازم را برای ایمن 

نگه داشتن خیابان ها انجام دهد«.
پلیس بر این باور است که »لیگ دفاعی انگلیس« )یک 
سازمان افراطی دارای مواضع ضد اسلامی( پشت سازماندهی 
 Hope این خشونت ها است. همزمان گروه ضد نژادپرستی
Not Hate نیز اعلام کرده است که ۳۰ ناآرامی دیگر قرار است 

در این هفته برگزار شود.

پلیس بریتانیا نسبت به تشدید مجازات هشدار داد

رویداد

وزارت دفاع تایوان اعلام کرد که از ۳۶ هواپیمای ارتش آزادیبخش خلق )PLA(، ۳۱ فروند از خط میانی تنگه تایوان 
عبور کرده و وارد منطقه شناسایی دفاع هوایی شمالی، مرکزی، جنوب غربی، جنوب شرقی و شرقی تایوان شدند. 
در پاسخ به اقدام پکن، تایوان هواپیماها و کشتی های دریایی خود را اعزام و سامانه های موشکی مستقر در ساحل 
را برای نظارت بر فعالیت های نظامی چین مستقر کرد. در ماه اوت  تایپه ۷۱ بار هواپیماهای نظامی و ۳۶ بار 

کشتی های چینی را شناسایی کرده است.

تایوان مدعی شناسایی ۳۶ هواپیمای نظامی چین شد

سرمقاله

بین  الملل

سارا نصرتی 

پرشنگ خاکپور
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»فرمانده یگان حفاظت محیط زیست«: 

محیط  بانِ فداکار سیاهکلی 

تا پایان هفته از بیمارستان
 مرخص می  شود

محیط زیست  حفاظت  سازمان  حفاظت  یگان  فرمانده 
که  سیاهکلی  محیط بان  حیدری«  »غلامرضا  گفت: 
شامگاه سه شنبه ۹ مرداد در گشت زنی منطقه دیلمان 
قرار  قهوه ای  خرس  یک  حمله  مورد  گیلان  استان  در 
گرفت شرایط مناسبی دارد و تا پایان هفته از بیمارستان 

مرخص می شود.

محبت  جمشید  سرهنگ  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
بودن هوا و  آلود  اینکه وضعیت مه  به  اشاره  با  خانی 
همراه بودن توله ها در کنار خرس قهوه ای از عوامل 
وقوع این حادثه بود، افزود: این اتفاق یک اتفاق نادر 
بود و در شرایط خاصی به وقوع پیوسته و امیدواریم 
که دیگر شاهد چنین حوادثی برای محیط بانان کشور 

نباشیم.

وی اظهارداشت: محیط بان حیدری با توجه به اینکه در 
زمان این اتفاق سلاح سازمانی در اختیار داشت اما از 
اسلحه استفاده نکرد تا این گونه ارزشمند و توله هایش 

آسیبی نبینند.

سیاهکلی  محیط بان  حیدری  غلامرضا  است،  گفتنی 
شامگاه سه شنبه ۹ مرداد در گشت زنی منطقه دیلمان در 
استان گیلان مورد حمله یک خرس قهوه ای قرار گرفت 
و از ناحیه دو دست به شدت مجروح شد، این محیط 
بان وظیفه شناس به رغم مسلح بودن از اسلحه استفاده 

نکرد تا این گونه ارزشمند و توله هایش آسیبی نبینند.

همچنین علی سلاجقه، معاون رئیس جمهور و رئیس 
سازمان حفاظت محیط زیست طی تماس تلفنی پیگیر 

حال عمومی محیط بان سیاهکلی شد.

درمان  وضعیت  پیگیری  ضمن  تماس  این  در  وی 
غلامرضا حیدری، محیط بان سیاهکلی از انجام وظیفه 

و رفتار حرفه ای وی تقدیر کرد.

خرس قهوه ای در دنیا زیرگونه های مختلف دارد و تقریباً 
خرس  مثلًا  است  پراکنده  شمالی  کره  نیمه  تمام  در 
گریزلی در آمریکا با ۶۵۰ کیلو یا خرس کودیاک که حدود 
یک تن وزن دارد همان خرس قهوه ای ایران است با این 
تفاوت که خرس قهوه ای ایران کوچک ترین زیرگونه با 

وزن حدود ۲۵۰ کیلوگرم است.

نام  با  مختلف  کشورهای  در  قهوه ای  خرس  واقع  در 
از  دنیا  در  این خرس  می شود،  شناخته  محلی خاصی 
لحاظ تعداد جمعیت از وضعیت خوبی برخوردار است 
ایران  در  اما  دارد  قرار  نگرانی  یعنی در کمترین مرحله 
انقراض است چون  در شرایط خطر  و حوزه خاورمیانه 
جمعیتش بیشتر تحت تأثیر عوامل مختلف تهدید قرار 
در رشته کوه های  قهوه ای  گرفته است، جمعیت خرس 
البرز و زاگرس گسترده است در واقع در ۲۲ استان کشور، 

این گونه وجود دارد.

انعقاد هرگونه قرارداد بین مدارس و ادارات آموزش و پرورش 
با مجموعه های مرتبط با سرویس مدارس و پیمانکاران، برای 
سال تحصیلی پیش رو »ممنوع« است، اگر اولیا با شرکت هایی 
که در سامانه ثبت نشده قرارداد ببندند، مسئولیتی متوجه 

شهرداری نخواهد بود.
با صدای گرم مادر چشمانت را باز می کنی، می بینی که ای 
بابا هوا هنوز تاریک است و دلت می خواهد دوباره بخوابی، 
برای همین سرت را به زیر پتو می بری و با التماس می گویی 
فقط پنج دقیقه و دوباره به خواب ناز فرو می روی، اما طولی 
نمی کشد که دوباره صدای مادر بلند می شود اما این بار کمی 
زنگ دار است تا تو را مجبور کند که از رختخواب کنده شوی، به 
ناچار بلند می شوی، هنوز هوا تاریک است اما باید به مدرسه 
بروی و به گفته بزرگترها درس بخوانی تا در آینده آدم مهمی 
بشوی، پس بلند می شوی، تلو تلو خوران دست و صورت را 

می شویی به زور دو لقمه از صبحانه ای که مادر 
آماده کرده را قورت می دهی، لباس پوشیده، کیف را 
گرفته و راهی مدرسه می شوی، باید پیاده مسیری 
را طی کنی تا به مدرسه برسی، آن روزها از سرویس 
مدارس خبری نبود، باید در سرما و گرما خودت می 

رفتی و خودت به خانه بر می گشتی.
پشت خانه ما جوی آبی بود که با هر بار بارندگی 
طغیان می کرد و روی پل و بخشی از جاده را می 
گرفت، یکی از روزهای سرد و بارانی زمستان این 
اتفاق افتاد و ما خوشحال از اینکه راه بسته شده و 
به مدرسه نمی رویم به زیر پتوی گرم فرو رفتیم؛ 
ناگهان پدرم گفت آماده شوید شما را با ماشین 
می رسانم، اول ناراحت شدیم که ای بابا در چنین 
شرایطی هم باید حتما به مدرسه برویم اما از اینکه 
قرار بود با ماشین برویم و در این هوای سرد و بارانی 
پیاده نیستیم خوشحال شدیم، پدرم من و برادرم و 
بقیه بچه های همسایه را سوار ماشین کرد و از پل 

عبور کردیم، تا خواستیم از این لحظه لذت ببریم ماشین را کنار 
جاده نگه داشت و گفت پیاده شوید، دیگر از این به بعد را می 
توانید خودتان بروید، گویی هوای سرد بیرون به ناگاه با تمام 
نیرو وارد بدنمان شد، اعتراض کردیم که نمی شود شما امروز 
ما را به مدرسه برسانید، گفت نه وقتی می توانید خودتان بروید 
چه معنی دارد که من شما را برسانم، تا کی می توانم این را 
بکنم، باید روی پاهای خودتان بایستید و از آن زمان تاکنون ما 

همچنان روی پاهای خودمان ایستاده ایم.
اما این روزها دیگر از آن سختی ها و یا بهتر بگویم سخت گیری 
ها خبری نیست، کودکان از پایین پله و گاها پارکینگ خانه 
هایشان سوار بر خودرو شده و دم در مدرسه پیاده می شوند، 
حال این خودرو یا خودروی شخصی پدر و مادر است و یا 
سرویس مدرسه که این روزها به روالی عادی در روند مدرسه 
رفتن بچه ها تبدیل شده است، البته هر آسایشی سختی هایی 
هم به همراه دارد، به قولی هرچه زندگی پیشرفته تر شود 

دردسرهایش هم بیشتر است.
تا چند سال پیش اینطور باب شده بود که تعدادی از همسایه 
ها با فردی قرارداد می بستند تا بچه هایشان را در روزهای 
تحصیل به مدرسه برساند و در پایان تعطیلی مدرسه آن  ها را 
به خانه برگرداند اما در این روند مشکلاتی پیش آمد بر این 

اساس احساس نیاز شد که این روند ساماندهی شود بنابراین 
سرویس مدارس در قالب سامانه پایش ناوگان دانش آموزی 
» سپند« سر و سامان گرفت و خیال والدین از بابت امنیت 

فرزندانشان راحت شد.
بنابراین با ساماندهی سرویس مدارس، والدین متقاضی باید در 
زمان های اعلام شده از سوی مدارس و یا اتحادیه حمل و نقل 
مسافر شهری کشور نسبت به ثبت نام در سامانه سپند که برای 
این منظور تعریف شده اقدام کنند اما کاش به همین راحتی 
بود، این سامانه هم مشکلات خودش را دارد و والدین را نگران 
و گاها کلافه می کند اما از حق نگذریم با تمام گیر و گورهایی 
که دارد مزیتش بر سختی هایش می چربد؛ اینکه می دانی 
فرزندت را دست آدم مطمئنی سپرده ای بسیار ارزشمند است.
مادر یکی از دانش آموزان گفت: وقتی برای ثبت نام سرویس 
مدرسه وارد سامانه سپند می شویم نشانی مدرسه ای که 
فرزندم را ثبت نام کرده ام در لیست موجود نیست بنابراین 
مراحل ثبت نام با مشکل مواجه می شود از سوی دیگر ترس 

این را دارم که زمان اعلام شده به پایان برسد و نتوانم کار ثبت 
نام را انجام دهم.

مادر دیگری گفت: ۲ فرزند دارم که هر کدام در مقاطع مختلف 
به مدارس جداگانه ای می روند وقتی برای یکی از فرزندانم در 
سامانه سپند ثبت نام کردم دیگر برای فرزند دومم نتوانستم 
ثبت نام کنم یعنی وقتی وارد سامانه می شوم پیام می آید که 
این دانش اموز متعلق به شما نیست انگار می گوید این فرزند 

شما نیست، از این رو امکان ثبت نام ممکن نیست.
گله دیگری که در این زمینه وجود دارد این است که برخی 
نظر  به  که  هستند  مدارس  در  افرادی  گویند  می  والدین 
پیمانکاران سرویس مدارس هستند وقتی نشانی منزل را به 
آن  ها می گوییم می گویند که این مسیر در فهرست ما نیست 
حالا شما ثبت نام کنید تا ببینیم چه می شود، مادرها معتقدند 
که این حرف به معنای این است که قصد دارند پول بیشتری 

دریافت کنند.
مدیر عامل اتحادیه حمل و نقل مسافر شهری کشور درباره 
مشکلات ثبت نام سرویس مدارس گفت: انعقاد هرگونه قرارداد 
بین مدارس و ادارات آموزش و پرورش با مجموعه های مرتبط 
با سرویس مدارس و پیمانکاران، برای سال تحصیلی پیش رو 

ممنوع است.

مرتضی ضامنی با اشاره به تبصره ۱۰ ماده ۱ آئین نامه اجرایی 
حمل و نقل دانش آموزی مصوب هیات وزیران، افزود: به 
منظور اجراء، ساماندهی، مدیریت و نظارت یکپارچه و مستمر 
بر عملکرد تمامی دستگاه های متولی، شرکت ها و رانندگان 
مجاز حمل و نقل دانش آموزی، اولیا متقاضی حمل و نقل 
)سرویس( و همچنین تجمیع و به روزرسانی و پایش اطلاعات 
مربوط به صورت بر خط توسط وزارت کشور به نام سامانه 

پایش ناوگان دانش آموزی »سپند« ایجاد شده است.
وی ادامه داد: برابر ماده ۲۴ آئین نامه، هرگونه دخالت مدیران 
مدارس یا سایر مسئولان و عوامل مدرسه یا ادارات آموزش 
و پرورش در حوزه حمل و نقل، خارج از موارد تعیین شده 
در آئین نامه است لذا انعقاد هرگونه قرارداد بین مدارس و 
مجموعه های تابعه با پیمانکاران ممنوع شده و ادارات کل 
آموزش و پرورش با مدارس متخلف برخورد قانونی لازم را 

خواهند داشت.

پیام »این فرزند شما نیست« را جدی نگیرید

والدین  از  تعدادی  با مشکلات  رابطه  در  ضامنی 
در زمان ثبت نام دانش آموزان و مواجه با خطای 
این دانش آموز متعلق به شما نیست، افزود: علت 
نمایش خطای فوق این است که والدین زمان ثبت 
نام اولیه در سامانه سپند یکبار اشتباها کدملی 
دانش آموز را به جای کد ملی ولی دانش آموز وارد 
می کنند. زمانی که متوجه این موضوع می شوند 
دوباره کد ملی والدین را ثبت می کنند که در مرحله 
را  اعلام شده  سامانه خطای  آموز  دانش  افزودن 
نمایش می دهد. والدینی که این مشکل را دارند در 
مرحله اول می توانند از بخش تنظیمات کد ملی را 
ویرایش کنند و اگر مشکل برطرف نشد با پشتیبانی 
سامانه تماس بگیرند و کدملی دانش آموز را برای 

حذف اعلام کنند.
مدیرعامل اتحادیه حمل و نقل مسافر شهری کشور 
در خصوص عدم نمایش لیست تعدادی از مدارس 
در سامانه بیان داشت: لیست تمام مدارس از آموزش و پرورش 
دریافت و در سامانه سپند بارگذاری شده است و اگر مدرسه ای 
داخل این لیست نیست والدین می توانند به صورت دستی 
با استفاده از کارنامه دانش آموز و درج کد مدرسه ثبت نام را 
تکمیل و ثبت کنند و یا توسط شرکت های حمل و نقل دانش 

آموزی یا شهرداری ها اضافه شود.
وی درباره نحوه نظارت بر سرویس مدارس گفت: در سامانه 
رانندگان، خودروها و  سپند، اطلاعات مربوط به شرکت ها، 
مسیرهای سرویس مدارس به طور کامل ثبت و در دسترس 
والدین قرار می گیرد، همچنین به منظور افزایش سطح کیفیت 
و ایمنی این حوزه، امکان نظارت بر خط بر نحوه سرویس دهی 
ناوگان نیز در این سامانه فراهم شده است و والدین می توانند 
تخلفات این حوزه را به شهرداری مربوطه اعلام کنند و اگر 
اولیا با شرکت هایی که در سامانه ثبت نشده قرارداد ببندند، 

مسئولیتی متوجه شهرداری نخواهد بود.
ضامنی در پایان خاطر نشان کرد: اولویت تخصیص سرویس 
مدارس با اولیایی است که در زمان مقرر ثبت درخواست کرده 
اند و آن دسته از والدین که تغییر آدرس منزل و مدرسه تا 
شروع سال تحصیلی داشته باشند در زمان اعلامی می توانند 

اطلاعات خود را ویرایش کنند.

»دنیای هوادار« از چالش  های سرویس مدارس در سال تحصیلی جدید گزارش می  دهد؛

ممنوعیت قرارداد با پیمانکاران

»ثمین رضایی« -رئیس اداره فنی و طرح های عمرانی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز- 
از آغاز مرمت حمام تاریخی شهرستان طالقان در این استان خبر داد و گفت: استحکام بخشی طاق ها و آواربرداری 
حمام تاریخی طالقان درگام نخست انجام خواهد شد. وی با اشاره به اینکه مرمکت این بنا ۲ ماه زمان خواهد برد، 
گفت: پاکسازی، آواربرداری و شمع گذاری برای استحکام سازی طاق ها از اقداماتی است در مرحله نخست برای 

جلوگیری از ریزش حمام صورت می گیرد.

مرمت حمام تاریخی طالقان آغاز شد

شهر

سبز

در شهر

کیمیا عبدالله  پور
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»علی جزینی زاده« -مدیرکل فرودگاه های کرمان- از ورود نمایندگان امنیتی و ناوبری شرکت هواپیمایی فلای دبی به 
فرودگاه بین المللی کرمان خبر داد و گفت: زیرساخت های این فرودگاه برای برقراری پروازهای فلای دبی مورد تایید قرار 
گرفت. با حضور نمایندگان امنیتی و ناوبری شرکت هواپیمایی فلای دبی به فرودگاه بین المللی کرمان در راستای بررسی 
های امنیتی و ناوبری در خصوص انجام پروازهای این شرکت در فرودگاه کرمان، بازرسی های امنیتی، ناوبری، امدادی، 

نجات فرودگاهی، هواشناسی و پایانه ای انجام شد.
فرودگاه کرمان در گذشته نیز پرواز به دبی توسط شرکت هواپیمایی ماهان را به صورت برنامه ای در کارنامه پروازی خود 

داشته است.

زیرساخت های فرودگاه کرمان برای برقراری پروازهای خارجی تایید شد

عضو شورای اسلامی شهر کرج گفت: پروژه سرمایه گذاری 
واقع در پارک ایران زمین پس از بیش از ۱۵ سال، تعیین 

تکلیف شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، عمار ایزدیار با اعلام این خبر افزود: 
تقسیم نامه بین مدیریت شهری و سرمایه گذار این پروژه، 
پس از ۱۵ سال بلاتکلیفی، از طریق پیگیری های انجام شده 
و تشکیل تیم کارشناسی، به تصویب شورا و فرمانداری رسید.

ایزدیار اضافه کرد: همچنین موضوع واگذاری پروژه در قالب 
مزایده اجاره واحدهای تجاری هم در سازمان سرمایه گذاری 

تعیین تکلیف شد.
وی، به آخرین مصوبه شورا مبنی بر تغییر ساختار سازمان 
سرمایه گذاری نیز اشاره و اذعان کرد: یکی از اتفاقات مثبتی 
که در آخرین جلسه شورای اسلامی شهر رخ داد مصوبه تغییر 
ساختار این سازمان بود که با توجه به عدم حصول نتیجه 
در عمده قراردادهای منعقده سازمان با سرمایه گذاران، انجام 

گرفت.
مسئولیت  که  سازمانی  متاسفانه  کرد:  خاطرنشان  ایزدیار 
تسهیل حوزه سرمایه گذاری را به عهده داشت، به دلیل عدم 

اجرای تعهدات و بخشی نیز به دلیل وجود موانع قانونی که 
در اختیار طرفین قرار نداشت به محلی برای گرفتاری های 

حقوقی تبدیل شده بود.
وی به نمونه ای از این پروژه ها اشاره کرد و 

در  واقع  آرشام  پروژه  مثال  برای  داد:  ادامه 
مهرشهر کرج که قرارداد مشارکت آن به عنوان 
بازآفرینی شهری  برای  توسعه  یک محرک 
در منطقه منعقد شده بود، به دلیل شکایت 
اهالی در خصوص صدور پروانه مازاد طرح 

تفصیلی، در حال حاضر متوقف شده است.
این مسئول تاکید کرد: بر همین اساس 

در تاریخ دهم مردادماه امسال، 
لایحه اساسنامه شرکت سرمایه 

گذاری که جایگیزین سازمان 
خواهد شد به تصویب شورا 

رسید.
وی بیان کرد: در ساختار 

قالب  در  که  جدید 

قانون تجارت و شرکت پیش بینی شده، موضوع تامین مالی 
شهرداری کرج و اجرای پروژه های سرمایه گذاری در قالب 
مشارکت های مدنی و دیگر قالب های پیش بینی شده 
در قانون بر اساس ماده ۱ قانون درآمدهای پایدار پیرو 

مصوبه هیئت وزیران در نظر گرفته شده است.
بر  علاوه  اقدام  این  با  کرد:  خاطرنشان  ایزدیار 
سرمایه گذاری، موضوع تامین پروژه های عمرانی 
در قالب اوراق مشارکت، اوراق قرضه، برات کارت 
در  مالی مرسوم  تامین  و سایر محل های  ها 

جهان، انجام خواهد شد.
عضو شورای اسلامی شهر کرج ابراز امیدواری 
می  ساختار  تغییر  این  با  کرد: 
جدی  تحولات  شاهد  توانیم 
در حوزه سرمایه گذاری بوده و 
قراردادهای جدید و گذشته 
را در قالب پروسه کمیته 
نتیجه  به  بازرگانی  فنی 

برسانیم.

»عمار ایزدیار« اعلام کرد؛

تعیین تکلیف پروژۀ سرمایه  گذاری پس از ۱۵ سال

در البرز؛ 

اولین بانک شیر مادر 
راه  اندازی شد

همزمان با هفته جهانی تغذیه با شیر مادر، اولین بانک شیر 
مادر در بیمارستان کمالی به همت مرکز نیکوکاری اصناف و 
بازاریان البرز طی مراسمی صبح روز گذشته، با حضور جمعی 

از مسئولان دانشگاه و خیرین افتتاح شد.

گفت:  کمالی  بیمارستان  رئیس  نژاد،  هاشم  مریم  دکتر 
سیزدهمین بانک شیر مادر در کشور در بیمارستان کمالی به 
همت خیرین راه اندازی شد تا زندگی بخش نوزادان به ویژه 
نوزادان نارسی که به هر دلیل از شیر مادر محروم هستند، 

باشد.

وی ادامه داد: این بانک به جمع آوری و آماده سازی شیر مادر 
طی فرایند های بهداشتی از سراسر استان اقدام می کند تا 
پس از پاستوریزه کردن تغذیه نوزادان محروم از شیر مادر به 

ویژه نوزادان نارس باشد.

دکتر هاشمی نژاد با بیان اینکه سالانه ۱۱ هزار زایمان و تولد 
در بیمارستان کمالی انجام می شود گفت: تعداد نوزادانی 
که زودتر به دنیا می آیند و نارس هستند قابل توجه بوده 
و راه اندازی این بانک کمک می کند جان این نوزادان که 
تغذیه شیر مادر برای آنان ضروری و حیاتی است ، نجات 

بخش باشد.

وی در پایان از حمایت خیرین در بخش های مختلف در این 
مرکز قدردانی کرد.

دکتر علیرضا جشنی مطلق، متخصص نوزادان و رئیس 
عنوان  به  کمالی  بیمارستان  گفت:  استان  شیر  بانک 
و  اهمیت  به  توجه  با  و  کودک  و  مادر  دوستدار  مرکز 
ضرورت تغذیه نوزادان با شیر مادر، در راه اندازی بانک 
شیر در استان پیشقدم بود و خوشبختانه این اقدام که 
در بسیاری از کشور های جهان عامل مهم در کاهش و 
پیشگیری از مرگ و میر نوزادان به حساب می آید، در 

استان رقم خورد.

وی گفت: بانک شیر دارای بخش مشاوره، گردآوری و آماده 
سازی شیر یعنی همان پاستوریزه کردن است.

دکتر جشنی ادامه داد: مادرانی که تمایل به اهدای شیر 
های  مشاوره  و  سلامت  آزمایشات  از  پس  هستند  خود 
لازم در منزل و یا مراجعه به مرکز نسبت به دوشیدن شیر 
جهت اهدا به بانک اقدام می کنند تا فرآیندهای پزشکی و 
سلامتی آن انجام تا در نهایت تغذیه معجزه آسایی برای 

نوزادان به ویژه نوزادان نارس شود.

وی گفت: شیر خشک برای نوزادان به ویژه نوزاد نارس اصلا 
مناسب نیست و باعث مشکلات و بیماری هایی در نوزاد می 

شود که حتی ممکن است جان او به خطر بیفتد.

سلامت

از »البرز« چه  خبر؟

جامعه

اشتغال جوانان  و  تامین مسکن  البرز گفت:  استاندار 
روستایی این استان در قالب طرح نهضت ملی مسکن و 

طرح های تولیدی هدفگذاری شده است.

مجتبی عبداللهی در نشست شورای برنامه ریزی و توسعه 
استان البرز افزود: ترغیب جوانان روستایی به ماندن در 
محل زندگی خود نیازمند تحقق اهداف طرح نهضت ملی 

مسکن است.
وی ادامه داد: ضرورت دارد که تمام مصوبات ۱۰ سال 
اخیر شورای برنامه ریزی و توسعه استان البرز توسط 
فرمانداران و در نهایت سازمان مدیریت و برنامه ریزی و 
دستگاه های نظارتی استان رصد شود و تخلفات و روند 

تحقق آن  ها مورد بررسی قرار گیرد.
عبداللهی، بر ضرورت مقابله جدی با ساخت و ساز غیر 
مجاز در اراضی سبز و کشاورزی استان البرز تاکیدکرد 
و گفت: ما باید امانت دار محیط زیست، فضای سبز، 
کشاورزی و باغ های استان برای نسل های آینده باشیم.

وی افزود: ساخت ویلاهادر اراضی کشاورزی سبب از بین 
رفتن سرمایه های عمومی و منابع آب استانمی شود که 

باید آن را مهار کرد.

فرمانده انتظامی البرز گفت: ۷۵۶ وسیله نقلیه متخلف 
در اجرای ششمین مرحله طرح ایمنی و آرامش پلیس 

راهنمایی و رانندگی این استان توقیف شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سردار »حمید هداوند« روز 
گذشته در جمع خبرنگاران اظهار کرد: ششمین مرحله 
با هدف برخورد  البرز  آرامش پلیس  ایمنی و  طرح 
قانونی با تخلفات حادثه ساز به مدت ۷۲ ساعت در 

مناطق مختلف این استان اجرا شد.
وی اضافه کرد: از مجموع وسایل نقلیه توقیف شده 
دستگاه  و ۱۸۵  خودرو  دستگاه   ۵۷۱ طرح  این  در 

موتورسیکلت بوده است .
با  برخورد  جاری  سال  عملکرد  درخصوص  هداوند 
البرز گفت: طی این  تخلفات حادثه ساز در استان 
مدت ۱۸ هزار و ۹۵۸ دستگاه خودرو و سه هزار و 
۳۶۲ دستگاه موتورسیکلت متخلف توقیف شده است.

وی بیان کرد: همچنین در این مدت ۴۳۲ دستگاه 
وسیله نقلیه متخلف که اقدام به دور دورکردن شبانه و 

آلودگی صوتی می کردند توقیف شده است.
هداوند یادآورشد: آرامش و آسایش مردم اولویت اصلی 
پلیس است و این طرح ها به صورت مستمر در سطح 

معابر شهری اجرا خواهد شد.

فرمانده انتظامی البرز تاکید کرد: دور دور کردن، سلب 
آسایش عمومی، ایجاد آلودگی صوتی اگزوز یا سامانه 
های صوتی وسایل نقلیه جزو مواردی است که پلیس 

با آن ها برخورد خواهد کرد.
وی گفت: این طرح به طور مستمر و به صورت شبانه 
روزی در حال اجرا است و با تخلفات حادثه ساز اعم 
از سرعت و سبقت غیرمجاز، حرکات مارپیچ و عبور از 

چراغ قرمز به طور قاطع برخورد خواهد شد.
هداوند یادآورشد: طرح برخورد با چنین تخلفاتی تا 
حصول اهداف پیش بینی شده پلیس که ایجاد نظم 

ترافیکی و حفظ آرامش مردم است، ادامه دارد.
وی گفت: در چهار ماه اول سال جاری متوفیان ناشی 
از حوادث رانندگی البرز ۲۱ درصد کاهش و مجروحان 

ناشی از تصادف ۳۶ درصد کاهش یافته است.

از  البرز  حکومتی  تعزیرات  مدیرکل 
محکومیت ۱۹ میلیارد و ۸۹۸ میلیون ریالی 

قاچاقچی شکر در این استان خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل 
تعزیرات حکومتی البرز، »حمیدرضا کیوانفر« 
روز گذشته گفت: پرونده قاچاق ۳۱۲ هزار و 

۱۴۰ کیلوگرم شکر به ارزش ۷۹ میلیارد و 
۵۹۵ میلیون در شعبه اول بدوی تعزیرات 

حکومتی البرز رسیدگی شد.
باتوجه  کننده  رسیدگی  افزود: شعبه  وی 
به مدارک موجود در پرونده و خارج شدن 
شکرها از انبار و ثبت نکردن آن  ها در سامانه 
و  محرز  را  انتسابی  اتهام  انبارها،  جامع 
مدیرعامل شرکت را به پرداخت ۱۹ میلیارد و 
۸۹۸ میلیون ریال معادل یک چهارم ارزش 

کالا محکوم کرد.
کیوانفر اضافه کرد: با گزارش ماموران پلیس 
امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی، پرونده 
تعزیرات  به  رسیدگی  برای  تخلف  این 

حکومتی ارسال شد.

»استاندار«:  تامین مسکن جوانان روستایی البرز هدفگذاری شده است

»فرماندۀ انتظامی استان«:
۷۵۶ وسیله نقلیه متخلف و حادثه  ساز البرز توقیف شد

در البرز؛
قاچاقچی شکر محکوم شد
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»مصطفی رجبی مشهدی« -مدیرعامل شرکت تولید، انتقال و توزیع نیروی برق )توانیر(- گفت: باتوجه به افزایش 
مجدد گرما و دمای هوا در هفته آینده همه ادارات ملزم به رعایت برنامه مدیریت مصرف برق بر طبق مصوبه هیات 
وزیران هستند و در صورت عدم رعایت موارد ابلاغی برق آن  ها قطع خواهد شد. همه ادارات، سازمان ها، بانک ها 
و دستگاه های اجرایی موظف هستند با خاموش کردن سامانه های سرمایشی در مناطق عادی یک ساعت قبل از 
اتمام ساعت اداری و در مناطق گرمسیر هم زمان با تعطیلی ادارات، مصرف برق خود را پس از پایان ساعت کار 
اداری تا ۶۰ درصد زمان فعالیت کاهش دهند. در صورت عدم رعایت مصوبات ابلاغی، نسبت به قطع برق آن  ها 

اقدام خواهد شد.

برق مشترکان اداری پرمصرف قطع می شود

با توجه به  امروز  وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: 

مسائل زیست محیطی و آلودگی هوا، ناچار هستیم به 

سمت برقی سازی خودروها حرکت کنیم.

به گزارش »دنیای هوادار«، »عیاس علی آبادی« 

روز گذشته در مراسم افتتاح دومین خط تولید 

قزوین  تهران-  آزادراه  در  برقی  شارژرهای خودرو 

)پنج کیلومتر بعد از پل کردان( تاکیدکرد: در حوزه 

خودروهای برقی، با جهان در این زمینه همگام 

شده ایم؛ ضمن اینکه سرریز فناوری این برقی سازی 

می تواند در سایر صنایع اثرگذار باشد و به طور قطع 

محرک مشاغل بسیار زیادی خواهد بود.

وی ادامه داد: بحث خودروی برقی به 2 دلیل 

شهرهای  است،  ناپذیر  گریز  واقعیت  یک 

ما دیگر توان تحمل آلودگی محیط زیستی را ندارند و 

همچین سوخت بنزین و گازوئیل بار هزینه ای زیادی را به 

کشور تحمیل می کند، اما خودروهای برقی امکان استفاده 

از سوخت های تجدیدپذیر را برای ما فراهم می کند.

وزیر صمت با بیان اینکه این ایستگاه شارژ از نوع ۲۴۰ کیلووات 

و با 2 شارژر فست ۱۲۰ کیلوواتی است؛ به عبارت ساده تر این 

ایستگاه شارژ می تواند به صورت هم زمان چهار خودرو را با 

استانداردهای CCS۲ و GB/T شارژ کند.

مالکان  حاضر  حال  در  اضافه کرد:  وی 

خودروهای برقی با استاندارد شارژ CCS۲ و 

GB/T می توانند از شارژرهای DC این جایگاه 

استفاده کنند.

»مکو«  شرکت  حاضر  حال  در  است  گفتنی 

گروه مپنا و تعدادی دیگر از تولیدکنندگان 

زیرساخت شارژ خودروهای برقی، پروژه هایی 

را در مسیرهای بین شهری آغاز کرده اند.

بدیهی است که همکاری و مشارکت مالکان 

مراکز خدماتی بین شهری می توانند در مسیر 

ایجاد زیرساخت شارژ خودروهای برقی تاثیر 

بسیاری داشته باشد و از سویی سودآوری را برای این 

مراکز ایجاد کند.

»وزیر صمت« تأکید کرد؛

رجعت ناگزیر به سمت برقی  سازی خودروها

اقتصاد
صنعت و معدن

 

خارج از گود

در باب آشفته  بازار نقل و انتقالات فوتبال؛

ماجرای دلال 127 میلیاردی!

مدتی است که نقل و انتقالات بازیکنان فوتبال شروع شده 
و با نزدیک  شدن به پایان آن، آشفتگی  های این بازار بیشتر 
و بیشتر می شود. ارقام نجومی برای دریافت رضایتنامه 
و قرارداد بازیکنان جابجا می  شود. مسببین این آشفتگی، 
فوتبال  دلالان  بویژه  و  بازیکنان  مدیرعاملان،  باشگاه  ها، 
هستند. دلالانی که سود هنگفتی از جابجایی بازیکنان 
روش  های  مدیربرنامه  ها  یا  دلالان  این  می  کنند.  کسب 
خاصی برای رسیدن به اهداف خود دارند؛ یکی از این روش 
ها ایجاد موج در فضای مجازی است. دلالان با استفاده 
از فضای مجازی ایجاد موج کرده و هواداران باشگاه  ها را 
تحریک می  کنند و با سوارشدن بر موج احساسی هوادار 
هرکاری که می  خواهند انجام می  دهند. در فضای مجازی 
به مخاطبین خود که هواداران باشگاه  ها هستند طوری القا 
می  کنند که حتما و با هر رقمی باید بازیکن موردنظر جذب 
باشگاه شود. بازیکنی که ارزشش حداکثر 5 میلیارد است 
به  یکباره به 20 میلیارد و یا بیشتر ارتقا پیدا می کند. دلالان 
برای بدست  آوردن سود حداکثری، یک بازیکن را به چند 
باشگاه پیشنهاد می  کنند و باشگاه  ها نیز برای بدست  آوردن 
بازیکن موردنظر و رقابت با یکدیگر، رقم بالاتری را به بازیکن 
پیشنهاد می  کنند. برخی باشگاه  ها نیز برای از دست ندادن 
بازیکن خود که قراردادش به اتمام رسیده قرارداد جدید 
او را 100 درصد و یا بیشتر افزایش می  دهند. تمامی این 
فعل و انفعالات ناشی از تلاش دلالان برای بالابردن قیمت 
بازیکن و افزایش درآمد خودشان است. ریاست فدراسیون 
فوتبال در سال گذشته اعلام کرد که یک مدیربرنامه 127 
میلیارد از نقل و انتقالات بازیکنان کسب کرده که با یک 
حساب سرانگشتی می  توان حدس زد که رقم 127 میلیارد 
سال گذشته به 200 میلیارد در سال جاری افزایش پیدا 
می  کند. نقش  آفرین اصلی این آشفته  بازار در کنار دلالان، 
باشگاه  های متمول صنعتی هستند که از بودجه عمومی 
ارتزاق می  کنند. این باشگاه  ها حدومرزی را رعایت نکرده 
و با ریخت و پاش  های خود باعث افزایش کاذب قیمت 
بازیکنان می  شوند. اکنون وقت آن است که بجای قانون 
مضحک سقف بودجه که با سکه، خانه، تیرآهن و... دور زده 
می  شود از قوانین حاکم در فوتبال اروپا کپی  برداری کرده و 
با عزمی راسخ قوانین را مو به مو اجرا کرد حتی اگر اجرای 
این قوانین منجر به سقوط باشگاه یا باشگاه  هایی به دسته 

پایین  تر گردد.بنگاه غیرمجاز است.

حمیدرضا تیموری

گفت:  ایران  پتروشیمی  صنایع  ملی  شرکت  مدیرعامل 
پتروشیمی آینده ایران است و باید تامین خوراک و توسعه این 

صنعت اولویت اساسی و اصلی کشور باشد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مرتضی شاهمیرزایی روز گذشته 
در پانزدهمین همایش بین المللی پتروشیمی با بیان اینکه 
بومی سازی کاتالیست ها متعلق به صنعت نفت است، اظهار 
داشت: برنامه اصلی برای پتروشیمی ها باید تامین خوراک این 
صنعت باشد؛ زیرا صنعت پتروشیمی در جهان حرف اول را 

خواهد زد.
وی افزود: زیرا بر اساس برنامه های بین المللی تا سال ۲۰۳۰ 
توزیع و تولید خودروهای بنزینی و گازوئیلی متوقف خواهد 
شد که این موضوع به معنای کاهش تقاضای خرید نفت خام 

برای تولید سوخت است.
معاون وزیر نفت ادامه داد: در چین قرار است تغییر حکمرانی 
در حوزه استفاده از سوخت های فسیلی شکل بگیرد و حتی 
استفاده از خودروهایی که از سوخت فسیلی استفاده می کنند، 

جریمه خواهند شد.
شاهمیرزایی بیان کرد: ما به عنوان کشوری که جایگاه اول را 
از نظر دارابودن ذخایر هیدروکربنی دارد، می توانیم ۱۱۰۰ میلیارد 

بشکه نفت درجا تولید کنیم.

آغاز پانزدهمین دوره همایش پتروشیمی ایران
حسن عباس زاده مدیر برنامه ریزی شرکت ملی پتروشیمی در 
پانزدهمین دوره همایش پتروشیمی ایران گفت: این همایش 
در دو روز و در قالب هفت پنل تخصصی شامل ۴۰ سخنران 
ایرانی و خارجی، هفت کارگاه تخصصی، هفت جلسه ترویج 

کسب وکار برگزار خواهد شد؛ همچنین نمایشگاهی با حضور 
برخی از شرکت های پتروشیمی و همکار هم برگزار می گردد.

وی بیان کرد: بیش از ۷۰ شرکت داخلی و خارجی و نمایندگان 
آن ها در این نمایشگاه حضور دارند.

مدیر برنامه ریزی شرکت ملی پتروشیمی ادامه داد: این همایش 
با شعار محوری فناوری پاک به دنبال طرح و کشف افق های 
نوین در دستیابی به توسعه پایدار و رعایت مؤلفه های آن در 
صنعت پتروشیمی است و با مشارکت مؤثر و همراهی بخش 
خصوصی و دولتی در برگزاری آن از نخستین مراحل، نمایانگر 
رویکردی متفاوت به مباحث حاکمیتی و نویدبخش آینده ای 

بهتر است.
عباس زاده تاکید کرد: برخورد لازم می دانم از همه شرکت کنندگان 
راه  این  در  را  ما  که  این همایش خصوصاً شرکت هایی  در 
از طریق شرکت  اهداف  همراهی شرکت های سرمایه گذاری 
پتروپالایش کنگان و شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس 
از طریق شرکت های زیرمجموعه و سایر شرکت های پتروشیمی 
که به عنوان حامی همایش در این همایش حضور دارند تشکر 

و قدردانی می کنم.
وی گفت: امیدوارم در بستر علمی فراهم شده در امروز و فردا 
بتوانیم اهداف همایش را محقق و بر دانش و توان علمی 

یکدیگر بیفزاییم.

سرمایه گذاری ۶.۵ میلیارد دلاری پتروشیمی ها 
در بالادست صنعت نفت

معاون وزیر نفت به امضای حدود ۶.۵ میلیارد دلار تفاهم نامه 
سرمایه گذاری هلدینگ های پتروشیمی در بالادست صنعت 

نفت برای تأمین خوراک پایدار اشاره و بیان کرد: این اقدام 
از اولویت های صنعت پتروشیمی نیست، اما در زمان کنونی 
این صنعت از هیچ اقدامی برای توسعه کشور و تکمیل زنجیره 

ارزش کوتاهی نمی کند.
شاهمیرزایی تصریح کرد: برای آینده فرزندانمان و جلوگیری از 
مهاجرت جوانان باید فضای رشد و توسعه را در کشور ایجاد 
کرد که صنعت پتروشیمی بهترین و مؤثرترین راهکار است، 
زیرا رشته های بسیار متنوعی را در خود جای داده که مورد نیاز 

این صنعت است.
وی با بیان اینکه حدود ۱۳۰ طرح پتروشیمی با سرمایه گذاری 
مورد نیاز بیش از ۱۰۰ میلیارد دلار در کشور در حال اجراست، 
برای واحدهای  قابل توجهی  داد: در گذشته تخفیف  ادامه 
اکنون  مجتمع ها  اما  نداشتیم  مایع  خوراک  پتروشیمی 
می توانند با سرمایه گذاری حداقل ۴۰درصد از سود سالانه خود 
در توسعه، از ۱۷درصد تخفیف در خوراک مایع و تا ۳۰درصد 
تخفیف در خوراک گاز با توجه به محل و نوع محصول بهره مند 

شوند.
مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی تأکید کرد: با توجه به 
اهمیت بسیار توسعه صنعت پتروشیمی کشور در اشتغالزایی 
و جهش تولید و اقتصاد کشور، همه باید به صنعت پتروشیمی 
توجه کنند و موانع توسعه را کنار بزنند؛ دولت و شرکت ملی 
از این صنعت هستند و بخش  صنایع پتروشیمی بخشی 

خصوصی و سرمایه گذاران همه باید پای کار بیایند.
شاهمیرزایی با اشاره به توسعه صنعت پتروشیمی در مناطق 
عسلویه، کنگان، دیر، سیراف و انرژی بر پارسیان گفت: باید از 
زیرساخت ها و فرصت های پیش روی کشور بهترین استفاده 

را ببریم.
به گفته وی، صنعت پتروشیمی در منطقه سیستان وبلوچستان 
صنعت نخست است. امسال واحد نیروگاهی شهرک پتروشیمی 

مکران هم آماده بهره برداری می شود.

تغییر ۱۵ موافقت اصولی به طرح های تکمیل زنجیره ارزش
معاون وزیر نفت تصریح کرد: باید طرح های پتروشیمی را 
برای تکمیل یاری کنیم تا خوراک صنایع تکمیلی و واحدهای 

صنعتی کوچک کشور تأمین شود.
شاهمیرزایی به اهمیت نیروی انسانی کارآمد و توانمندسازی 
آن  ها تاکید کرد و ادامه داد: نیروی انسانی صنایع پتروشیمی 

باید به دانش و فناوری روز جهان تجهیز و آشنا شوند.
اینکه بومی سازی کاتالیست های صنعت نفت  با بیان  وی 
در دوره سه ساله با سرعت انجام می شود و امروز از تمبر آن 
مقیاس  در  کاتالیست ها  بعضی  افزود:  می کنیم،  رونمایی 
آزمایشگاهی تولید شده اند، اما حدود ۹۸درصد کاتالیست ها از 

نظر وزنی در داخل تولید می شوند.

»معاون وزیر نفت«:

پتروشیمی اولویت اول کشور باید باشد



با اعلام فدراسیون دوچرخه سواری، دوچرخه علی لبیب که روز گذشته 
با آن در بازی های المپیک پاریس رکاب زد، برای همیشه در اختیار او 

قرار گرفت.

در  پاریس  المپیک  بازی های  دوچرخه سواری  مسابقات  گذشته  روز 
شرایطی برگزار شد که طی آن علی لبیب مسافت ۲۷۳ کیلومتری را پا 
زد و به عنوان نفر هفتاد و ششم از خط پایان عبور کرد تا به ناکامی ۱۶ 

ساله رکابزنان در نرسیدن به خط پایان بازی های المپیک پایان دهد. بعد 
از این مسابقه فدراسیون دوچرخه سواری اعلام کرد دوچرخه KTM مدل 

۲۰۲۴ در پایان این رویداد به وی اهدا شد.

دوچرخه المپیکی به لبیب اهدا شد

و ششم  بیست  فصل 2025-2024  در  انگلیس  برتر  لیگ 
مردادماه با دیدار منچستریونایتد و فولام آغاز خواهد شد. 
لیگی به اعتبار فوتبال اروپا و جهان که همواره جذابیت های 
خاص خود را به همراه داشته است. در این بین سیتیزن  ها 
نیز به عنوان مدافع عنوان قهرمانی در هفته نخست مهمان 
چلسی خواهند بود تا در همین ابتدا شاهد دوئل قهرمانی 
باشیم. از طرفی همواره تابستان لیگ برتر و فعالیت های نقل 
و انتقالاتی اش مورد توجه بوده و باشگاه های بزرگ این کشور 
ستاره های متعددی را در سبد خرید خود قرار داده و با مربیان 
بزرگ دنیا وارد مذاکره می شوند. نکته مهم دیگر در مورد لیگ 
برتر ترکیب و تعداد قهرمانی در آن است. منچستریونایتد 
با وجود ناکامی در فصول اخیر همچنان با بیست قهرمانی 
در صدر قرار گرفته است. منچسترسیتی در سال های اخیر 
اکثرجام ها را به خود اختصاص داده و چلسی و تاتنهام 
نیز با وجود سرمایه گذاری های فراوان از کمترین قهرمانی 
برخوردار هستند. با این مقدمه نگاهی به اوضاع و احوال نقل 
و انتقالات تابستانی باشگاه های بزرگ انگلستان در آستانه 

شروع لیگ برتر این کشور خواهیم انداخت:

منچسترسیتی و عادت قهرمانی
تیم های پپ گواردیولا همیشه  دلچسب و تهاجمی بازی 
می کنند. البته باید اعتراف کرد عملکرد این مربی با وجود 
بدست آوردن قهرمانی های پی در پی در لیگ برتر نسبت به 
بارسلونا و بایرین مونیخ، شرایط به مراتب پایین تری به لحاظ 
کیفیت بازی دارد. با این حال پپ که زمزمه های جدایی او 
نیز شنیده شد همچنان به دنبال قهرمانی است. از طرفی  
باید گفت، فعالیت سیتیزن  ها در نقل و انتقالات با شیبی 
کُند پیش می رود. این باشگاه تا این لحظه موفق به جذب 
قطعی ساویو موریرا از خیرونا شده است و سرخیو گومز و 
لیام دلاپ از جمع آنان جدا شده اند. اخبار چند روزگذشته 
نیز حکایت از این دارد که جدایی ادرسون از منچسترسیتی 
جدی تر از گذشته شده است. همچنین  این باشگاه در 
جستجوی یک مدافع چپ جدید بوده و دیوید هانکو از 
فاینورد، مارکوس آلونسو و طارق میچل  بازیکن کریستال 
پالاس، را زیر نظر دارد. خبرهای غیررسمی نیز از جدایی 
اسکار باب ستاره جوان  منچسترسیتی می دهد که مورد 
توجه چلسی قرار گفته است. بازیکنانی چون خولین آلوارز، 
ادرسون مورائس، یان کوتو و ژوآئو کانسلو احتمالا از قهرمان 

لیگ برتر جدا خواهند شد.

آرسنال و رؤیای گذشته
در حقیقت باید گفت؛ سران آرسنال در سال 2019 با استخدام 
میکل آرتتا، هزینه زیادی برای خرید بازیکنان جدید کرده اند 
از  هنوز  اما  نرسیده اند  بزرگی هم  قهرمانی  به  تاکنون  و 
این پروژه ناامید نشده اند. به همین دلیل در پنجره نقل و 
انتقالاتی تابستانی در تلاش هستند با حضور ستاره های 
بیشتری به این مهم دست یابند. در همین راستا آن  ها 
تاکنون خریدهای خوبی داشته اند و  پس از نهایی کردن 

انتقال ریکاردو کالافیوری از بولونیا به توافقات خوبی با میکل 
مرینو هافبک تیم ملی اسپانیا و رئال سوسیه داد رسیده اند. 
آرسنالی ها حالا در پی تقویت خط حمله خودشان هستند. 
آرسنال همچنین تامی سِتفورد دروازه  بان جوان فصل گذشته 
آژاکس را به خدمت گرفته است. بازیکنانی چون آلبرت سامبی 
لوکونگا، امیل اسمیت رو، سدریک سوآرس ونونو تاوارس نیز 
از توپچی های لندن جدا شدند. اما نکته قابل توجه در مورد 
آرسنال اینکه؛ در فصل جدید سرمربی اسپانیایی آرسنال با 
توجه نمایش پرنوسان مارتینلی قصد دارد بال جدیدی به 
تیمش اضافه کند تا مجبور نشود از بازیکن غیرتخصصی در 
آن پست استفاده کند. در همین راستا آنتونی گوردن، بال 
جوان نیوکاسل که در لیست نهایی ساوتگیت برای یورو 24 
هم حضور داشت اما فرصت زیادی پیدا نکرد، گزینه اصلی 

آرتتا برای تقویت سمت چپ خط حمله اش است.

یونایتد و سال  های دور از جام
در حقیقت، شیاطین سرخ بعد از الکس فرگوسن حال و روز 
خوشی نداشته اند. عنوان سال های دور از جام را می توان 
به تیمی داد که در گذشته نچندان دور قهرمان بلامنازع 
لیگ انگلستان بود. به همین دلیل رتبه هشتم در فصل 
گذشته نمی تواند برای آنان قابل توجه باشد. هرچند مالکان 
منچستریونایتد در پایان فصل قصد پایان همکاری با اریک 
تن هاخ را داشتند و حتی زمزمه حضور توماس توخل روی 
نیمکت آنان شنیده شد، اما تن هاخ در منچستر ماندنی شد تا 
فصل دیگری را در این باشگاه تجربه کند. به نظر می رسد این 
سرمربی همچنان کار سختی را درخصوص بازگشت شیاطین 
سرخ به سطوح مورد انتظار هواداران متعصب منچستریونایتد 
دارد. اما نقل و انتقالات این تیم خبر از تغییرات مثبتی در 
این تیم داده است؛ آنان لنی یورو را از لیل جذب کردند و 
یوشوا زیرکزی را از بولونیا به خدمت گرفتند. از طرفی تن هاخ 
تصمیم گرفته است در تور پیش فصلی که در آمریکا برگزار 
خواهد شد با رقبایی چون آرسنال، رئال بتیس و لیورپول 
روبرو شود. این در حالی است که تعدادی از بازیکنان او در 
این تور غایب خواهند بود. بدین ترتیب آلتای بایندیر، دیوگو 
دالوت، برونو فرناندز، الخاندرو گارناچو، کوبی ماینو، لیساندرو 

مارتینز، فاکوندو پلیستری و لوک شاو پس از تورنمنت های 
بین المللی در یورو و کوپا آمه ریکا همچنان در تعطیلات به 

سر می برند و به این اردو اضافه نمی شوند.

چلسی با کمترین افتخارات
به تیمی  تبدیل  از گذران دوران طلایی خود  بعد  چلسی 
معمولی شده است. این باشگاه در چند مقطع با پنجره 
بسته نقل و انتقالات روبه  رو شد و به تعبیری در سراشیبی 
سقوط قرار گرفت. با این حال با اتمام فصل 2024-2023 
سران این باشگاه پس از اخراج مائوریسیو پوچتینو، انزو 
مارسکا، سرمربی ایتالیایی لسترسیتی، را به عنوان سرمربی 
جدید خود معرفی کردند. با این حال چلسی فصل اخیر لیگ 
برتر انگلیس را در رده ششم جدول رده بندی این رقابت ها 
به پایان برد و باید در مسابقات لیگ کنفرانس اروپا رقابت 
کند. سرمربی جدید این تیم که از آمدن به چلسی ذوق زده 
شده است دست به تغییرات عمده ای زده تا شاید هواداران 
این باشگاه را به جام نزدیک نماید. شاگردان مارسکا که در 
اردوی پیش فصل حضور دارند، در دیداری دوستانه موفق به 
شکست حریف خود شدند تا روند پیروزی های آنان آغاز شود. 
چلسی همچنین مارک گویو محصول آکادمی بارسلونا را به 
خدمت گرفته و با بازیکنانی چون توسین آدارابیو، رناتو ویگا، 
عمری کلیمن، فیلیپ یورگنسن و کی یرنان دوزبری هال 
قرارداد بسته است. آنان همچنین برای تقویت خط حمله خود 
قصد دارند اسکار باب ستاره جوان منچسترسیتی را به خدمت 
بگیرند. آبی پوشان لندن همچنین مذاکرات خود را برای جذب 
گابریل مک استعداد شانزده ساله برزیلی آغاز کرده و حکیم 

زیاش و تیاگو سیلوا در لیست خروجی خود قرار داده اند.

لیورپول در مثلث قهرمانی
لیورپول هرچند در مثلث قهرمانی فصل گذشته لیگ برتر 
قرار داشت اما این موضوعی نیست که هواداران این باشگاه 
را راضی نگه دارد. آنان برای ایجاد تغییرات عمده دست به 
تغییراتی زده و ابتدا آرنه اسلوت را در راس کادر فنی خود 
قرار دادند. این سرمربی هلندی با وجود اینکه در باشگاه های 
بزرگی به عنوان بازیکن فعالیت نداشته اما او از همین ابتدا 
سعی کرده است سبک خودش را در این تیم بکار بگیرد و 
این موضوع کار را برای دیگر حریفان سخت خواهد کرد. 
لیورپول که در بازی دوستانه موفق به شکست آرسنال شد، 
شیوه جدیدی را در بازی امتحان کرد؛ تاکتیک جدید آرنه در 
ضربات کرنر مورد توجه کارشناسان نیز قرار گرفت. در مورد 
نقل و انتقالات لیورپول نیز گفتنی است؛ در حالی که این 
باشگاه موفق به جذب آدرین ربیو از یوونتوس نشد، اما ریو 
انگوموها استعداد پانزده ساله باشگاه چلسی را به خدمت 
گرفت. این وینگر چپ استثنایی که  از باشگاه های بزرگ 
اروپایی پیشنهاد داشت، با توجه به فلسفه سرمربی لیوپول 
می تواند تبدیل به ستاره جدید فوتبال جهان شود. لیست 
خروج لیورپول نیز شامل؛ آدرین، تیاگو آلکانترا، ژوئل ماتیپ 

و کالوین رمزی می شود.

اسپورز در هیبت مدعی
هرچند می توان تاتنهام را به عنوان یکی از قدیمی ترین 
باشگاه های انگلیس و اروپا قلمداد کرد، اما این باشگاه 
هرگز هیبت و چهره یک مدعی تمام عیار را ندارد. باید 
اعتراف کرد با وجود مربیان بزرگی چون مورینیو، جرج 
گراهام و تری ونبلز به عنوان سرمربی تاتنهام، آنان صرفا 
دو قهرمانی در لیگ دسته یک و یک نایب قهرمانی در لیگ 
قهرمانان اروپا را از آن خود نمودند. با این حال با حضور 
آنگه پوستکوغلو در راس این تیم تحولات مثبتی رخ داده 
است؛ او که مربی گمنامی به نظر می رسد قبل از حضور 
در تاتنهام موفق شد با تیم سلتیک در فوتبال اسکاتلند 
سه گانه به دست بیاورد. »این نکته را رتبۀ پنجم در فصل 
گذشته به اثبات می رساند«. آنان در تابستان پیش رو 
ابتدا یانگ مین هیونگ پدیده اهل کره جنوبی را تا سال 
2030 به خدمت گرفته و به شدت به دنبال فدریکو کیه زا از 
یوونتوس هستند. پوستکوغلو همچنین برای تقویت خط 
حمله خود روی دومینیک سولانکه مهاجم بورنموث نظر 
دارد، هرچند بند آزادسازی شصت و پنج میلیون پوندی در 

قرارداد او، کار را دشوار کرده است.

کدام تیم سیتیزن  ها را به زیر خواهد کشید؟
پُر واضح است که لیگ برتر تفاوت های زیادی با سایر 
لیگ ها داشته و هرچند به لحاظ افتخارات در رده های دوم 
و سوم فوتبال اروپا ایستاده  است، اما مهد فوتبال جهان 
همواره مورد توجه بوده و هواداران بی شماری را به خود 
اختصاص داده است. با این حال با توجه به وضعیت نقل 
و انتقالات تابستانی و تغییرات احتمالی دیگر می توان 
زد؛  حدس هایی   2025-2024 فصل  قهرمان  درخصوص 
منچسترسیتی همچنان با اندیشه های پپ گواردیولا با 
کمترین تغییرات به دنبال ثبات بیشتر است. آرسنال نیز 
دست به تغییرات عمده نزده و به ترکیب گذشته خود 
تغییرات  با  تاکنون  نیز  لیورپول  وضعیت  دارد.  اعتماد 
ویژه ای مواجه نشده است. سایر مدعیان قهرمانی نیز با 
تغییراتی که اعمال کرده اند شرایط خود را برای فصلی 
دشوار مهیا کرده و در این بین باید در مورد چلسی حساب 

ویژه ای باز کرد.

»دنیای هوادار« عملکرد تابستانی مدعیان پریمیرلیگ را بررسی می کند؛

بازی تاج و تخت

مستطیل سبز

حسن صانعی  پور
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کیتی لدکی پرافتخارترین ورزشکار زن تاریخ المپیک شد
کیتی لدکی، پرافتخارترین شناگر زن تاریخ المپیک یکبار دیگر نامش را در رکوردهای 

جاودانه این مسابقات ثبت کرد. این شناگر 27 ساله، شنبه شب در مسابقه 800 
متر آزاد قهرمان شد و مدال طلای دیگری از المپیک 2024 پاریس را به گردن 

آویخت. این چهاردهمین مدال لدکی در تاریخ المپیک بود و حالا 9 طلا، 4 
نقره و 1 برنز در کارنامه پرافتخار او دیده می شود. 

سانچو و برونو مهاجم شدند!
معضل مصدومیت ستاره های منچستریونایتد در فصل جدید هم همچنان گریبان گیر این 

تیم است و به نظر می رسد که اریک تن هاخ قصد دارد تغییراتی را برای مقابله با این 
مشکل در ترکیب تیمش ایجاد کند تا در طول فصل با مشکلی جدی تر مواجه نشود. 

سرمربی هلندی درنظر دارد از جیدون سانچو و برونو فرناندز به عنوان مهاجم و 
مهاجمِ کاذب استفاده کند تا ستاره هایش در این پست از مصدومیت برگردند.

نارضایتی آنتونیو کونته از نقل و انتقالات ناپولی
ناپولی پس از جذب سه بازیکن به نام های لئوناردو اسپیناتزولا، الساندرو بونجورنو و رافا مارین، 

دیگر فعالیتی در نقل و انتقالات نداشته است. به گزارش کوریره دلو اسپورت، آنتونیو کونته، 
سرمربی پارتنوپی از این وضعیت به ویژه حل نشدن مسئله فروش ویکتور اوسیمن 

و جذب روملو لوکاکو به عنوان جانشین او ناراضی و نگران است. سرمربی ایتالیایی 
تیمش را بدون مهاجم نوک، پستی که محور اصلی پروژه اش است، آماده می کند.

کارلتو هافبک جدید رئال را معرفی کرد
کارلو آنچلوتی پس از شکست از بارسا گفت که روی ماریو مارتین، بازیکن آکادمی 

رئال، برای فصل بعد حساب می کند. مارتین خصوصیاتی دارد که آنچلوتی واقعاً 
آن  ها را دوست دارد: جدی، سخت کوش و با انضباط. علاوه بر اینکه از کودکی 

یک طرفدار سرسخت رئال مادرید است و در رئال می گویند عشق او به رئال 
را می توان با ناچو مقایسه کرد.

والنسیا، جدی ترین مشتری برایان ساراگوسا از بایرن 
پس از این که بایرن مونیخ تصمیم گرفت با خروج قرضی برایان ساراگوسا موافقت کند، 

باشگاه والنسیا با این بازیکن تماس گرفت و پروژه خود را به او ارائه کرد. هرچند والنسیا 
تنها مشتری ساراگوسا نیست، اما عزم خفاش ها برای قرض گرفتن این بازیکن 

بیش تر از سایر تیم ها جزم است. برایان ساراگوسا تا سال 2029 با بایرن مونیخ 
قرارداد دارد و ارزش او توسط ترنسفرمارکت، ۱۲ میلیون یورو تعیین شده است.

فلیک درب خروج را به ببر برزیلی نشان داد
ویتور روکۀ برزیلی امیدوار بود هانسی فلیک را در پیش فصل متقاعد کند، اما به نظر 

می رسد سرمربی آلمانی او را محکوم به جدایی کرده است. در اولین دوئل دوستانه 
مقابل سیتی، روکه از ابتدا در بال راست قرار گرفت و عملکرد خوبی نداشت. او در 

ال کلاسیکو مقابل رئال مادرید بازیکن تعویضی بود و فقط 15 دقیقه بازی کرد. 
این مهاجم باید در تابستان امسال باشگاه کاتالان را ترک کند.

دیدار دوستانه تیم های ملی هاکی روی یخ برگزار شد
مسابقات دوستانه ای با حضور تیم های ملی بانوان و آقایان در پیست یخ ایس باکس 

ایرانمال برگزار شد. این رقابت ها با هدف ارزیابی آمادگی تیم های ملی و توسعه 
این رشته ورزشی در کشور انجام شد. تیم ملی بانوان زیر 20 سال با نتیجه 0-3 

مقابل تیم ملی بانوان بزرگسال شکست خورد و  تیم آقایان هم در نتیجه 
پرگل 5- 2 بر تیم سبز غلبه کرد.

ورزشگاه شهر قدس میزبان بازی های استقلال و پرسپولیس
با توجه به روند مرمت و بازسازی استادیوم آزادی، ورزشگاه تختی به عنوان گزینه جایگزین برای 

میزبانی از تیم های استقلال و پرسپولیس مطرح شده بود، اما این ورزشگاه با مشکلات 
فراوانی مواجه است و آماده سازی آن طی هفته های اخیر به قدری نبوده که بتواند میزبان 

دیدارهای ابتدایی لیگ باشد. احتمال می رود که دیدارهای استقلال و پرسپولیس در 
چهار هفته ابتدایی فصل جدید لیگ برتر در ورزشگاه شهدای شهر قدس برگزار شود.

برش های کوچک از جهان ورزشبرش های کوچک از جهان ورزش

تونی کروس، بهترین فوتبالیست سال آلمان به انتخاب کیکر
751 عضو انجمن روزنامه نگاران ورزشی آلمان با شرکت در نظرسنجی کیکر، بهترین های سال 

فوتبال این کشور را انتخاب کردند. براین اساس، تونی کروس پس از گذراندن فصلی 
بسیار درخشان در رئال مادرید با کسب سه جام بالاتر از فلوریان ویرتس و با 285 رای، 

به عنوان بهترین فوتبالیست سال انتخاب شد و ژابی آلونسو نیز با اختلاف، جایزه 
بهترین سرمربی سال را از آن خود کرد.

ارزش پدیده بارسلونا چند برابر شد
تنها یک هفته بعد از پرداخت 2.5 میلیون یورو از سوی بارسا برای خرید پائو ویکتور 

از خیرونا، ارزش او روند صعودی به خود گرفته است. پائو ویکتور )22 ساله( 
قهرمان اول بارسا در پیش فصل است. پس از سه گل در دو بازی، با دو عنوان 

MVP مقابل منچسترسیتی و رئال مادرید، ویکتور نوید روزهای درخشانی 
در بارسا می دهد.

قرارداد قرضی ژاوی سیمونز با لایپزیش تمدید شد
بر اساس توافق صورت گرفته بین پاری سن ژرمن و لایپزیش، قرارداد قرضی ژاوی سیمونز 

با ساکسون ها به مدت یک فصل دیگر تمدید می شود. این بازیکن 21 ساله که مورد 
توجه باشگاه های دیگری چون بایرن و منچستریونایتد نیز قرار گرفته بود، تصمیم 

گرفت در فصل آینده هم برای لایپزیش به میدان برود. ژاوی سیمونز در فصل 
گذشته آمار 10 گل و 15 پاس گل را برای لایپزیش به ثبت رسانده بود.

مهم ترین شماره پرسپولیس را عیسی قاپید!
شماره ده پرسپولیس در فضل آتی کسی نیست جز عیسی آل کثیر؛ مهاجمی که از بازیکنان 

قدیمی پرسپولیس به حساب می آید و بعد از نیم فصل بسیار موفقی که پشت سر 
گذاشته، با انگیزه فراوان به دنبال درخشش مجدد با پیراهن پرسپولیس است و بدش 

نمی آید با شماره ۱۰ این تیم به آقای گلی لیگ برسد. این شماره در پرسپولیس سال 
ها بسیاری بر تن مهاجمی نبوده است.

مازیار زارع از هدایت شمس  آذر استعفا کرد
مازیار زارع طی روزهای گذشته بارها از مدیریت تیم به دلیل نقل وانتقالات بدون تایید او انتقاد 

کرده و اعلام کرده بود که با این وضعیت نمی تواند در تیم ادامه دهد. سرانجام زارع روز 
گذشته به طور کتبی به مدیران شمس آذر اعلام کرد که می خواهد از هدایت این 

تیم کناره گیری کند. این درحالی است که شمس آذر کمتر از 2 هفته دیگر باید در 
رقابت های لیگ برتر به میدان برود.

جدایی از یونایتد بهترین تصمیم زندگی ام بود
آندریاس پریرا برزیلی از تصمیمش دربارۀ ترک یونایتد و پیوستن به فولام گفت: »این 

بهترین تصمیمی بود که در زندگی ام گرفتم و اکنون در فولام هم فوتبال و هم 
شرایط زندگی بهتری دارم. من از فوتبالم بیشتر لذت می برم. به تیم ملی برزیل 

برگشتم و همه چیز خوب پیش می رود. به همین دلیل جدایی از یونایتد 
بهترین تصمیم ممکن بود.«

میلاد سرلک از سوی نیروی دریایی غیبت خورد
»رامبد رشیدی« -مدیرعامل ملوان- گفت: آنچه مشخص است سرلک در تمرینات ما حضور پیدا 

نکرده و از نگاه نیروی دریایی عدم حضور و غیبت خورده است. زمان استفاده از گواهی 
پزشکی او هم به پایان رسیده و هر سرباز در مدت زمان مشخصی می تواند از گواهی 

پزشکی استفاده کند. تا آنجایی که می دانم مشکل سرلک با نیروی دریایی حل نشده 
و برای او غیبت رد شده است

قرارداد 15 میلیاردی پرسپولیس برای درفشی فر
باشگاه پرسپولیس بهره برداری از استخر و امکانات ورزشگاه درفشی فر را که به عنوان کمپ تیم های 

پایه این باشگاه مورداستفاده قرار می گیرد، از طریق مزایده واگذار کرده است. پرسپولیس 
اعلام کرده که این واگذاری یک ساله خواهد بود و فردی به نام شقایق یوسفی برنده این 

مزایده شده و یک سال فرصت استفاده از امکانات ورزشگاه تحت مالکیت باشگاه را 
خواهد داشت. ارزش این قرارداد 15 میلیارد و 480 میلیون تومان خواهد بود.
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